



**Type:** Bestyrelsesmøde  
**Tidspunkt:** Tirsdag den 28-02-2023 klokken 18.30 til 20.30  
**Sted:** Gislunge Skole  
**Husk:** At melde afbud hvis I ikke kan deltage!

<b>Deltagere:</b>	<b>Forældrerepræsentanter:</b> Jacob van Dijk (formand) Christian Erbo Fjord (næstformand) Jens Læssøe Britt Tonsgaard Mette Mørch Johansen  <b>Gæst:</b> Ingen  <b>Afbud:</b> Hanne Yttesen Karina Weitemeyer Thomas Jørgensen	<b>Elevrepræsentanter:</b> Andrea Amalie  <b>Medarbejderrepræsentanter:</b> Søren Hansen Mark Sørensen  <b>Ledelse:</b> Randi Hoffmann Dorte Just Hahn  <b>Administration:</b> Sandra Grevy Liljegren
-------------------	--	--

<b>Punkt A</b>	<b>Godkendelse af dagsorden</b>
Ansvarlig	Alle
Bemærkning	<i>Ingen bemærkninger</i>
g	
Beslutning	

<b>Punkt B</b>	<b>Godkendelse af referat fra sidste møde</b>
Ansvarlig	Alle
Bemærkning	Ingen bemærkninger
g	
Beslutning	

<b>Punkt 1</b>	<b>Regnskab og Budget</b>
Ansvarlig	Randi
Fremstilling	Budgetstatus og drøftelse af mål for indsatser næste skoleår (årshjul)
Beslutning	Intet nyt at berette.

<b>Punkt 2</b>	<b>Skole og SFO: Tilgang og afgang af børn</b>
Ansvarlig	Sandra
Fremstilling	199 børn (198) 55 SFO (54) 23 Klub (23)
Beslutning	<i>Ingen bemærkninger</i>

<b>Punkt 3</b>	<b>Skole og SFO: Tilgang og afgang af medarbejdere</b>
Ansvarlig	Randi
Fremstilling	Nyansat LKT-pædagog opsagt inden for sin prøvetid grundet flere perioder med sygefravær, og er sygemeldt i opsigelsesperioden på 4 uger. Lasse er ansat som ny LKT-pædagog fra uge 8.
Beslutning	

<b>Punkt 4</b>	<b>Status på ungdomsklub</b>
Ansvarlig	Randi og Britt
Fremstilling	Der er kommet en klage over Ungdomsklubbens adfærd i Hallen fra Brugerrådet. Klagen er sendt til kommunen. Vi drøfter ungdomsklubbens midlertidige brug af lokalerne i hallen. Randi har møde med Pernille og Christian mandag 6. marts.
Beslutning	Der er ganske kort tid til, at Ungdomsklubben kan rykke i kælderen på skolen. Ventilationen er klar om ca. 3 uger, og der skal laves et gelænder udenfor, hvilke valgholdet i 7. klasse står for. Mark er orienteret om opgaven.  Planen er at klubben kan rykke mandag d. 17. april, dette vil blive meldt ud til Brugerrådet af Sandra til næste til næste møde 9. marts.

<b>Punkt 5</b>	<b>Bestyrelsesbesøg på forældremøderne</b>
Ansvarlig	Dorte
Fremstilling	Kunne der på første forældremøde i hvert skoleår komme en forældrerepræsentant fra skolebestyrelsen og fortælle forældre om hvad en skolebestyrelse kan og gør.
Beslutning	<i>Dette vedtages.</i>

<b>Punkt 6</b>	<b>Klassefordeling for skoleåret 2023-2024</b>
Ansvarlig	Randi
Fremstilling	Det er nu vedtaget, at der i næste skoleår bliver to 0. klasser. Ledelsen har sat en proces i gang med inddragelse af ressourcer fra PPR for at finde frem til de bedste løsninger for classesammensætninger mm. Noget vi ikke selv har så meget erfaring med.
Beslutning	Inden bemærkninger

<b>Punkt 7</b>	<b>Videns- og Erfaringskonference 20-04-2023</b>
Ansvarlig	Randi
Fremstilling	I år afholdes videns- og erfaringskonferencen Vipperød Skole d. 20/4 fra 10-16. Sæt X i kalenderen!  Vi skal gerne have et par elever, en lærer og nogle forældre med.  Vi skal finde ud af, hvad vi vil fortælle omkring Børnenes Skole på Gislinge Skole. Skoleledelsen modtager et oplæg til rammer og forventninger fra fagcenteret Læring og Trivsel 15/3.  Vi tager punktet igen næste gang så sæt gerne tankerne i gang, og find gerne ud af om hvem der kan deltage.
Beslutning	

<b>Punkt 8</b>	<b>Korte meddelelser</b>
Ansvarlig	Alle
Fremstilling	<p>Elever:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ingen.</li> </ul> <p>Medarbejdere:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi er i gang med at planlægge emneuge med fokus på Uddannelse og Job for 0. - 8. klasse i uge 13. Om torsdagen vil der være skolefest.</li> </ul> <p>Ledelse:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ledelsen har dd. startet Advisory Board op vedr. samarbejde med lokalområdet omkring praksisfaglighed i skolen.</li> </ul> <p>Skolebestyrelse:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ingen.</li> </ul>

<b>Punkt 9</b>	<b>Frihedsforsøg på folkeskoler i Holbæk</b>
Ansvarlig	Randi
Fremstilling	Intet at fortælle
Beslutning	

<b>Punkt 10</b>	<b>Kommende arrangementer</b>
-----------------	-------------------------------

Ansvarlig	Alle
Fremstilling	Gammel Elevfest (tidspunkt ikke afklaret) Jens har lavet et opslag på facebook "Gislinge skoles venner". Her har han spurgt, om nogen kunne have lyst at stå for det. Jens vender tilbage, hvis der kommer nogen kommentarer på det.  Gallafest (2. marts 2023) Eleverne har styr på det.  31/5-23 er der infomøde til kommende 0.klasser
Beslutning	<i>Ingen bemærkninger</i>

<b>Punkt 11</b>	<b>Evt.</b>
	<p><i>Spørgsmål: Må elever sendes hjem, hvis de ikke opfører sig ordentligt? Randi undersøger, om vi som en del af frihedsforsøget kan få frihed til at finde alternativer til §52 i folkeskoleloven vedr. ro og orden.</i></p> <p><i>På næste bestyrelsesmøde skal vi drøfte blandt andet: Hvad skal vi gøre ved, at eleverne kommer for sent. Hvordan skal fravær registreres? Randi vil gerne høre skolebestyrelsen/forældre, hvad de tænker om tiltag og konsekvenser. Hvordan tydeliggøres disse overfor eleverne.</i></p> <p><i>Der skal laves en forløbsplan. Inden næste møde skal lærerne tages med ind over. (Mark, Søren og Randi) Inden næste møde må følgende gerne læses igennem: <a href="https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-orden-i-folkeskolen">https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-orden-i-folkeskolen</a></i></p> <p><i>Spørgsmål: Status på klasselærer i 5.g – Natassia er klasselærer frem til sommerferien.</i></p> <p><i>Info til alle bestyrelsesmedlemmer: Næste møde er først mandag d. 24. april.</i></p>

<b>Punkt 12</b>	<b>Evt. Lukket punkt</b>

<b>Punkter til kommende bestyrelsesmøder</b>	
<b>Ansvarlig</b>	<b>Fremstilling</b>
Randi	Praktikbank
Randi	Gislinge Multiforum
Randi	Dalende børnetal

